
 

MR Vergadering Padland 

23-01-2023 

 

Aanwezig: Ingrid, Sandra, Sanne, Marjolein, Renee 

Afwezig: Geertje 

 

1. Sandra opent de vergadering om 19.40u 

 

2. Geen toevoegingen aan de huidige agenda 

 

3. Notulen worden goedgekeurd, Sandra gaat ze doorsturen 

 

4. Ingekomen post:  

- GMR notulen: 

We zijn het er over eens dat het de notulen erg kritisch 

geschreven zijn. Het wordt gelezen als onsamenhangend en we 

missen ook opbouwende kritiek. De MR leden geven aan dat de 

notulen niet overeen komen met wat er op MR niveau ervaren 

wordt.  

Misschien moet er op schoolniveau breder gecommuniceerd 

worden wat er gedaan wordt, bijvoorbeeld qua IB overleg, dit 

gaan IB’ers onderling bespreken 

 

- GMR verkiezingen: 

Besproken, men gaat zich beraden of er leden zijn met interesse 

voor de GMR 

 

5.  

- Donderdag is er directie tweedaagse, vandaar ook dat onze 

vergadering verzet is naar vanavond. De planning was om een 

tweedaags directieberaad te hebben maar o.a. door een zieke 

collega op een van de andere locaties is het ingekort naar 1 dag 

inhoudelijk.   

- Directie is in gesprek met Partou kinderopvang o.a. ivm nu grote 

groep opvang in het Dorpshuis. Langzaamaan gaat alles naar het 

centrum, dit is een punt van zorg voor onze school. De andere 

school in het dorp is ook een goede (maar ook een hele grote) 

school, wij hebben een prachtige locatie. 

We moeten ons als school bewust zijn van wat we uitdragen en 

daar wellicht wat actiever in zijn.  
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De sfeer op onze school is heel goed, de prestaties zijn ook heel 

goed, daar mogen we trots op zijn en dat uitdragen.  

Kappio en school streven ernaar om 4 dagen een intermediair 

tussen de peuters en kleuters te laten meelopen om vroegtijdig 

taal-/ontwikkelingsproblematiek op te sporen. Peuters kunnen 

dan ook aansluiten bij lespakket kleuters en activiteiten in de 

kleuterhal doen om zo de overgang peuters-kleuters zo vloeiend 

mogelijk te laten verlopen. Ook hier mogen we veel meer open 

over communiceren 

- Website is weer up-to-date, was een beetje in de vergetelheid 

geraakt door gebruik Parro en Facebook, we gaan proberen de 

site weer regelmatig te updaten. 

 

6. Padland scoort consistent, er word veel tijd gestoken in 

basisvaardigheden als lezen, schrijven en rekenen, overige 

onderwerpen worden thematisch behandeld. Eindresultaten van de 

school zijn goed. De rode scores in de rapportage betekent dat de 

gestelde doelen niet aanwezig zijn of té ambitieus zijn ingezet, IB gaat 

ermee aan de slag om realistische doelen te stellen. Een deel van de 

instromende leerlingen heeft een taalachterstand wat het lastiger 

maakt om het lesprogramma te volgen, deze krijgen extra begeleiding. 

De bovenschoolse directeur wilt graag nog beter scoren maar voor ons 

is het belangrijk dat de kinderen naast goed scoren ook met plezier 

naar school gaan.  

Vanaf volgend jaar gaan we waarschijnlijk werken met een ander 

leerling volgsysteem, CITO kan dan alleen nog digitaal gevolgd worden, 

welk schoolsysteem de voorkeur heeft volgt nog. 

 

7. School heeft een verslag ontvangen van de bewonersavond vorige 

maand met betrekking tot het Pannaveld. We hebben de inhoud van 

de brief besproken. De rechtszaak richting Present is opgeschort in 

afwachting van de beslissing die genomen moet worden voor 1 mei 

over verplaatsing van het Pannaveld.  

Vanavond is er ook een raadvergadering geweest waarin ook vragen 

zijn gesteld betreffende het Pannaveld, verder moeten we afwachten 

tot een volgende bewonersavond die ze hopen te plannen in februari 

 

8. Ingrid: heb ik het tijdens de vorige vergadering goed begrepen dat 

Geertje mogelijk wil stoppen?  

Zo ja dan moeten we een vacature breed uitzetten. 

Renee: Al een poosje geen OR notulen meer gezien. 

De OR heeft vergadering de avond na de MR vergadering. Inmiddels 

zijn er 2 notulen binnengekomen.  

Sandra sluit de vergadering 

 

 


